
ARCHIV PODKLADŮ – Návrh prof.
Uličného na usnesení:

„AS FFUK žádá vedení FF UK, aby poskytlo podrobné písemné
stanovisko k reformě studia a k zavedení bakalářského studia,
které by zohlednilo proběhnuvší diskusi.“Od: Oldřich Uličný
[ulicny@ff.cuni.cz]
Odesláno: 5. června 2002 21:06
Komu: senat@ff.cuni.cz
Předmět: navrh na projednaniVazeny senate,
nemohu se ucastnit cervnove schuze, proto navrhuji to, na co
se
zapomnelo: dat na porad nektere schuze senatu v dohledne dobe
1. otazky
bakalarskeho studia, 2. nove pak diskusi o reforme studia na
FF UK. Je
nezbytne zjistit, proc se nereaguje na cetne pripominky v teto
diskusi
verejne a proc se nejnoveji objevuje uzavrena elektronicka
konference.
Je  to  snaha  oddelit  verejnost  od  projednavanych  otazek?
Prectete si
slova prodekana Hermana k uvodu k teto konferenci. Myslim, ze
stoji za
vysvetleni, zda jde skutecne o osobni invektivy apod, kdyz se
pracoviste
vecne vyjadruji k vyhodam, ale hlavne k nevyhodam navrhovanych
uprav.
Demokracie je diskuse, a to verejna.
Oldrich Ulicny
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